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Vragen van de leden Boswijk en Inge van Dijk (beiden CDA) aan de Minister
van Justitie en Veiligheid en de Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn
en Sport over het bericht «Lokale wielrenners balen van afgelast NK
wielrennen» (ingezonden 19 maart 2025).

Mededeling van Minister Van Weel (Justitie en Veiligheid), mede namens de
Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (ontvangen 9 april
2025)

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Lokale wielrenners balen van afgelast
Nederlands kampioenschap (NK) Wielrennen»?1

Vraag 2
Hoeveel (lokale) sportevenementen dreigen dit jaar niet door te gaan wegens
een gebrek aan politiecapaciteit?

Vraag 3
Hoe vaak is in 2023 en 2024 de politie en Mobiele Eenheid (ME) ingezet bij
wedstrijden van betaaldvoetbalorganisaties (BVO’s)?

Vraag 4
Hoe vaak wordt bijstand verleend door politie-eenheden uit andere (omlig-
gende) regio’s voor voetbalwedstrijden?

Vraag 5
Heeft deze bijstand in de basisregio’s van de dienstdoende agenten geleid tot
onderbezetting? Zo ja, kunt u specificeren hoe vaak dit heeft plaatsgevonden?

Vraag 6
Kunt u aangeven hoeveel sportevenementen, inclusief amateur- en breedte-
sport, in gemeenten in 2023 en 2024 negatief zijn geadviseerd door de politie
vanwege capaciteitsgebrek?

1 RN7, 8 februari 2025, Lokale wielrenners balen van afgelast NK Wielrennen (https://www.rn7.nl/
nieuws/artikel/lokale-wielrenners-balen-van-afgelast-nk-wielrennen).
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Vraag 7
Hoe beoordeelt u het feit dat kleinschalige sportevenementen, die aansluiten
bij het beleidsdoel om sportparticipatie en maatschappelijke cohesie te
bevorderen, soms niet door kunnen gaan vanwege een gebrek aan politieca-
paciteit?

Vraag 8
Welke mogelijkheden ziet u om ervoor te zorgen dat kleinschalige sporteve-
nementen in gemeenten beter ondersteund worden?

Vraag 9
Bent u bereid een gezamenlijk protocol op te stellen, samen met de relevante
ministeries, waarin de politie-inzet bij kleinschalige sportevenementen
gewaarborgd blijft, zodat dergelijke evenementen niet het slachtoffer worden
van gebrek aan politiecapaciteit?

Vraag 10
Hoe kan volgens u de samenwerking tussen de Ministeries van Volksgezond-
heid, Welzijn en Sport en Justitie en Veiligheid versterkt worden om sport als
middel voor inclusie, cohesie en preventie te ondersteunen?

Mededeling

Hierbij deel ik u, mede namens de Staatssecretaris van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport, mede dat de schriftelijke vragen van de leden Boswijk en
Inge van Dijk (beiden CDA), van uw Kamer aan de Minister van Justitie en
Veiligheid over het bericht «Lokale wielrenners balen van afgelast NK
wielrennen»
(ingezonden 19 maart 2025) niet binnen de gebruikelijke termijn kunnen
worden beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde informatie is
ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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